
Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle 

Komisja Finansowo-Gospodarcza 

ramowy projekt protokołu  

 Komisji Finansowo-Gospodarczej nr 53/2023 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 23 października 2023 r. - z systemu eSesja.pl 

Obrady rozpoczęto 23 października 2023 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:51 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Chudomięt 

2. Ewa Czubek  

3. Wiesław Fąfara 

4. Andrzej Kopacki  

5. Andrzej Kopeć 

6. Jacek Król 

7. Adam Oczoś 

8. Fabian Pszon 

9. Tomasz Scheller 

10. Ewa Stogniew 

11. Dominik Szustakiewicz 

12. Ireneusz Wiśniewski 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad dwóch informacji -en bloc (Informacja o przebiegu i 

wynikach konsultacji w ramach Budżetu Obywatelskiego w Kędzierzynie-Koźlu w 2023 r. 

oraz Omówienie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej wprowadzonych w 2023 roku 

(za okres 01.01.2023 r. – 30.09.2023 r.) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Fabian Pszon 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (5) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Jacek Król, Adam Oczoś, Ewa Stogniew 

 

 

 



 

3. Przyjęcie protokołu nr 52/23 z dnia 25 września 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 52/23 z dnia 25 września 2023 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (5) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Jacek Król, Adam Oczoś, Ewa Stogniew 

 

4. Informacja o przebiegu i wynikach konsultacji w ramach Budżetu Obywatelskiego w 

Kędzierzynie-Koźlu w 2023 r. 

 

W dyskusji udział zabrał radny Tomasz Scheller, radny Grzegorz Chudomięt, radna Ewa 

Czubek, mecenas Monika Orpel-Śmigielska, sekretarz miasta Zbigniew Romanowicz.  

 

Komisja zapoznała się i przyjęła informację o przebiegu i wynikach konsultacji w ramach 

Budżetu Obywatelskiego w Kędzierzynie-Koźlu w 2023 r.   

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej z 

budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle na finansowanie lub dofinansowanie kosztów inwestycji z 

zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej. 

 

W dyskusji udział zabrał radny Tomasz Scheller, radny Grzegorz Chudomięt, Gabriela 

Helbin-Golasz kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa, zastępca Prezydenta 

Miasta Artur Maruszczak.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu 

Gminy Kędzierzyn-Koźle na finansowanie lub dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu 

ochrony środowiska i gospodarki wodnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Jacek Król, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 10, „przeciw” – 2, pozytywnie zaopiniowała  

ww. projekt uchwały.  

 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę 

Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości składającej się z działki nr 1333/2 k.m. 9 

oraz na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości składającej 

się z działek nr 1337/5 i 1488 k.m. 9 oraz prawa własności nieruchomości składającej się z 

działki nr 1336/6 k.m. 9, położonych w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Kłodnica w rejonie ul. 

Wisławy Szymborskiej i ul. prof. Karola Joncy. 

 



W dyskusji udział wzięli radny Jacek Król, radny Dominik Szustakiewicz, kierownik Wydziału 

Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i 

Planowania Przestrzennego, zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę 

Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości składającej się z działki nr 1333/2 k.m. 9 

oraz na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości składającej 

się z działek nr 1337/5 i 1488 k.m. 9 oraz prawa własności nieruchomości składającej się z 

działki nr 1336/6 k.m. 9, położonych w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Kłodnica w rejonie ul. 

Wisławy Szymborskiej i ul. prof. Karola Joncy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Tomasz Scheller, 

Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Oczoś 

 

Radny Adam Oczoś zgłosił problem z sprzętem poinformował, że w głosowaniu jest ,,za”.  

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 9, ,,przeciw” – 1, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażania opinii wniesienia wkładu 

pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego spółki pod firmą SIM Opolskie Południe 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Prudniku i objęcia udziałów w zamian za 

wniesiony wkład. 

 

W dyskusji udział wzięli radny Grzegorz Chudomięt, przewodniczący komisji Andrzej Kopeć, 

zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażania opinii wniesienia wkładu pieniężnego 

na podwyższenie kapitału zakładowego spółki pod firmą SIM Opolskie Południe Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością w Prudniku i objęcia udziałów w zamian za wniesiony 

wkład.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Jacek Król, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Fabian Pszon 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Tomasz Scheller 

 



 

Radny Fabian Pszon zgłosił problem z głosowaniem w systemie eSesja, poprosił o reasumpcję 

głosowania.  

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska oraz przewodniczący komisji Andrzej Kopeć wyrazili 

zgodę na reasumpcję głosowania.   

Głosowano w sprawie: 

reasumpcja głosowania- Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażania opinii 

wniesienia wkładu pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego spółki pod firmą SIM 

Opolskie Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Prudniku i objęcia udziałów 

w zamian za wniesiony wkład.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Jacek Król, Tomasz Scheller 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 7, „wstrzymujących się” – 5, pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023. 

 

W dyskusji udział wzięli przewodniczący komisji Andrzej Kopeć, skarbnik miasta Joanna 

Hariasz.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 8, ,,przeciw” – 2, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2035 wraz z autopoprawką I. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2035 wraz z autopoprawką I. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 



PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 7, ,,przeciw” – 2, „wstrzymujących się” – 3, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką I.  

 

10. Omówienie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej wprowadzonych w 2023 roku 

(za okres 01.01.2023 r. – 30.09.2023 r.) 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła ww. informację - zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

wprowadzonych w 2023 roku (za okres 01.01.2023 r. – 30.09.2023 r.). 

 

11. Ocena stanu zaawansowania inwestycji zaplanowanych do realizacji w budżecie miasta. 

 

W dyskusji udział wzięli radny Tomasz Scheller, przewodniczący komisji Andrzej Kopeć, 

zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak.  

 

Radny Tomasz Scheller poprosił o aktualny plan inwestycji.  

 

Komisja zapoznała się i przyjęła ww. informację - ocenę stanu zaawansowania inwestycji 

zaplanowanych do realizacji w budżecie miasta. 

 

12. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Radny Grzegorz Chudomięt zgłosił wniosek pisemny w sprawie, w związku z gromadzeniem 

odpadów komunalnych na terenie działek - garaży przy ul. Powstańców Śląskich, po prawej 

stronie ulicy (patrząc w kierunku lasu) zgłosił wniosek o ustawienie kamer - pułapek, radny 

zgłaszał potrzebę ustawienia takich urządzeń komendantowi Straży Miejskiej lecz spotkał się  

z odmową. 

 

13. Zakończenie obrad. 

 

Obrady zakończono o godz. 17:51 tego samego dnia. 

 

  

 

 

 

 

  

 

Przygotował(a): Anna Dworaczek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


